



الموضوع: التسجيل في خدمة النقل المدرسي للعام الدراسي 2023/2024

أولياء الأمور الكرام،

نظراً للأماكن المحدودة في الحافلات المدرسية للعام الدراسي 2023/2024، يرجى إعلام إدارة المدرسة برغبتكم في تسجيل ابنتكم في الحافلة المدرسية مع العلم بأن رسوم الخدمة ثابتة سواءً سجلت الطالبة نهائياً وعودة أو رحلة واحدة فقط.

يرجى قراءة القواعد الأساسية وملء الاستمارة أدناه وإعادتها لإدارة المدرسة في تاريخ أقصاه **يوم الثلاثاء الموافق 2023/03/21**. لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤولية المواصلات (Ext:209 / 037800444).

نحيطكم علماً بأن هذه **الاستمارة لا تضمن توفير الحافلات المدرسية للطالبات**. سيتم تأكيد التسجيل قبل بدء العام الدراسي القادم وذلك بناءً على المناطق التي يتم خدمتها والتزام الحافلة بالمدة الزمنية المحددة للرحلة من قبل مركز النقل المتكامل (ستون دقيقة 60) لكل رحلة.

ملاحظة: لن يتم تأكيد خدمة المواصلات إذا لم تكن رسوم التسجيل مدفوعة.

قواعد أساسية

أنا الموقع أدناه ولي أمر الطالبة/ الطالبات

1 2

3 4

تفاصيل العنوان: (المنطقة السكنية، اسم الشارع، رقم البيت، معلم)

.....
.....
.....

رقم هاتف الأب: رقم هاتف الأم:

أرقام للتواصل في حالة الطوارئ:

أتعهد بما يلي :

- أن يتواجد الشخص المحدد من قبلي عند نقطة الوصول لاستقبال الطالبة **(خاصة لمن هم تحت سن الثانية عشر)** في المواعيد المحددة من قبل المدرسة.



مدرسة ليوا الدولية Liwa International School للبنات for Girls

- تزويد المدرسة بالبيانات اللازمة للتواصل مع مسؤولية المواصلات وتحديثها كلما لزم.
- استلام بناتي من المدرسة في حال إعادتهن إليها بسبب عدم تواجد من يستقبلهن عند نقطة الوصول المحددة .
- دفع تكاليف إصلاح أي أضرار تتسبب فيها بناتي للحافلة .
- توعية بناتي بأهمية توحى السلامة أثناء الرحلة وخاصة عند انتظار الحافلة والصعود والنزول منها والالتزام بما يلي :
 - التواجد عند نقطة الانتظار في الوقت المحدد أو قبله. يرجى الانتظار 5 دقائق قبل الوقت المقدر لوصول الحافلة والمتفق عليه مع مشرفة الحافلة.
 - عدم مخالفة أنظمة السلامة أو تعريض حياتها أو حياة الآخرين للخطر داخل الحافلة .
 - عدم مغادرة الحافلة قبل الوصول للمدرسة أو نقطة الوصول المحددة .
 - الجلوس طوال فترة الرحلة في المقاعد وربط أحزمة الأمان بإحكام.
 - عدم إساءة التصرف أو التسبب بالإزعاج أو المشاركة في أي مشاكل أو سلوكيات عدائية .
 - إبلاغ إدارة المدرسة عن أي مخالفة تتعلق بنظافة الحافلة المدرسية أو سوء تصرف السائق أو المشرفة أو الطالبات.

كما أقر بأنه يحق للمدرسة **منع خدمة النقل المدرسي** عن ابنتي في الحالات التالية:

- إذا استمرت في مخالفة أي من أنظمة السلامة أو عزّزت نفسها أو حياة الآخرين للخطر أثناء الرحلة.
- إذا استمرت في إساءة التصرف والتسبب في الإزعاج أو المشاركة في أي تصرفات غير لائقة أو عدائية تجاه الطالبات الأخريات.

وذلك بعد اتخاذ الإجراءات التالية:

- المرة الأولى: سوف تتصل مسؤولية الحافلات بولي الأمر وسيكون هناك تنبيه شفهي للطالبة.
- المرة الثانية: سوف تتصل الأخصائية الاجتماعية بولي الأمر وتقوم بإعطاء الطالبة إنذار شفهي .
- المرة الثالثة: ستستلم الطالبة إنذاراً خطياً ليتم توقيعه من قبل ولي الأمر .
- المرة الرابعة: سيتم إيقاف خدمة الحافلة لمدة ثلاثة أيام.
- المرة الخامسة: سيتم إيقاف خدمة الحافلة المدرسية عن الطالبة نهائياً.

كما نود إعلامكم بأنه يتم تبليغ الإدارة بشكل يومي بأي مشكلة تحصل داخل الحافلة، وتقوم المختصات باتخاذ الإجراءات اللازمة. **ملاحظة** في حال لم يتم إعادة هذه الاستمارة في الوقت المحدد، فإننا لن نتمكن من ضمان مقعد لابنتكم / بناتكم في حافلة المدرسة للعام الدراسي القادم.

توقيع ولي الأمر:

.....

شاكرين لكم حسن تعاونكم
إدارة المدرسة



Subject: Registration in the school buses for the academic year 2023/2024

Dear parents,

Due to the limited seating in the school buses for the academic year 2023/2024, kindly inform the school administration of your desire to register your daughter in the school bus, knowing that the service fee is fixed, whether the student registers one way or round trip.

Please read the essential rules and complete the form below then return it to the school administration no later than **Tuesday 21/03/2023**. For more information, please contact the transportation officer (**Ext:209/ (037800444)**).

Please note that this **form does not guarantee the availability of school buses for students**. Registration will be confirmed before the beginning of the next academic year.

This is based on the areas served and the bus adhering to the journey time limit set by the Integrated Transport Centre (60 minutes) for each trip.

Note: Transportation will not be confirmed if the registration fee is not paid.

Essential Rules

I, the undersigned parent of the student (s)

1..... 2.....

3..... 4.....

Address Details: (Residential Area, Street Name, House Number, Landmark)

.....
.....
.....

Father's Phone Number: Mother's phone number:

Emergency Contact Numbers:

undertake the following:

- The person assigned by me should be present at the dropping off point to receive the student **(especially for those under the age of 12)** on the time set by the school.
- Provide the school with the necessary contact details to communicate with the transport officer and update it whenever necessary.
- Receiving my daughters from the school if they are returned to school because there is no one to receive them at the dropping off point.



- Pay for the repair of any damage caused by my daughters to the bus.
- Educate my daughters about the importance of safety during the trip, especially when waiting for the bus, picking up and dropping off, and abide by the following:
 - Be present at the picking up point on or before the scheduled time. Please present 5 minutes before the estimated arrival time of the bus agreed with the bus supervisor.
 - Do not violate safety regulations or endanger yourself or others on the bus.
 - Do not leave the bus before arriving at the school or designated point of arrival.
 - Sit in your seat and fasten your seat belt tightly during the trip.
 - Do not misbehave, cause inconvenience, or engage in any problems or aggressive behaviors.
 - Inform the school administration of any violation related to the cleanliness of the school bus or the misconduct of the driver, supervisor or students.

I also acknowledge that the school has the right to **deny any student the school transportation** in the following cases:

- If she continues to violate any safety regulations or endangers herself or others during the trip.
- If she continues to misbehave and cause inconvenience or join any inappropriate or aggressive behavior towards other students.

After taking the following actions:

- First time: The bus officer will contact the parent and there will be a verbal warning for the student.
- Second time: The social worker will call the parent and give the student a verbal warning.
- Third time: The student will receive a written warning to be signed by the parent.
- The fourth time: the bus service will be suspended for three days.
- The fifth time: the school bus service will be permanently suspended.

We would also like to inform you that the administration is informed on a daily basis of any problem that occurs inside the bus, and the specialists take the necessary measures.

Note: If this form is not returned on time, we will not be able to guarantee a seat for your daughter/s on the school bus for the upcoming school year.

Parent's signature:

.....

Thank you for your cooperation
School Management